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خبـر معاون علوم پزشکی شیراز خبر داد؛
آغاز واکسیناسیون افراد بالای ۶۷ سال در فارس

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، اعلام 
کرد که واکسیناسیون افراد بالای ۶۷ سال در استان فارس آغاز شده است.

به آغاز مجدد  توجه  با  بیان کرد:  دانشگاه  بهداشت  معاون  ایسنا،  به گزارش 
سال،   ۶۷ بالای  سنی  گروه  ویژه  به  مختلف  سنی  های  گروه  واکسیناسیون 
تیم های اجرای واکسیناسیون در دو پایگاه خودرویی واقع در بولوار حسینی 
شهرک  در  واقع  پارس  ورزشگاه  و  دراک(  کوهستانی  )پارک  الهاشمی 
از  تا ۱۰ صبح و عصرها   ۶ از ساعت  ها  نوبت کاری صبح  دو  میانرود طی 

ساعت ۱۸ عصر تا ۲۲ شب، پذیرای شهروندانی هستند که پیامک نوبت دهی 
دریافت کرده اند.همتی بیان کرد: با توجه به گرمی هوا و در راستای رفاه حال 
همشهریان، زمان فعالیت پایگاه های خودرویی طی این ساعات در نظر گرفته 
شده است؛ همچنین در سالن ملاصدرا واقع در شهرک گلستان، سالن سرداران 
واقع در ابتدای بولوار سرداران، سالن حضرت علی ابن ابی طالب )ع( واقع در 
شهر صدرا و سالن بهزیستی واقع در کوی زهرا )س( از ساعت ۶ صبح تا پایان 
حضور مراجعانی که به آنها نوبت داده شده، کار تزریق واکسن انجام می شود.

شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
در نشستی با مدیران ستادی معاونت درمان دانشگاه، از تلاش های کادر 
درمان، بر افزایش نظارت ها در حوزه های مختلف تأکید کرده و خواستار 
رصد دقیق الگوی بیماری و تدوین برنامه ریزی های لازم بر اساس آن 

شد.
به گزارش روابط عمومی معاونت درمان دانشگاه علوم پزشکی و خدامت 
صحیح  استفاده  بر  تأکید  با  ایلامی«  »اورنگ  شیراز،  درمانی  بهداشتی 
ارائه خدمات تشخیصی  و بهینه از امکانات و ظرفیت های موجود برای 
مراکز  باش کامل  آماده  از  بیمارستان ها،  در  مطلوب  با کیفیت  درمانی 

درمانی استان و راه اندازی مجدد بیمارستان پشتیبان شیراز خبر داد.
او افزود: بیمارستان پشتیبان شهید آیت الله دستغیب )ره( با هدف ارائه 
مراقبت های پزشکی از بیماران کووید ۱۹ و پشتیبانی از بیمارستان های 
مبتلا  سه  سطح  بیماران  و  است  شده  درمان  چرخه  وارد  کرونا،  مرجع 
منتقل  بیمارستان  این  به  درمانی  خدمات  دریافت  برای   ،۱۹ کووید  به 

می شوند.
ایلامی با اشاره به اینکه مرکز مدیریت و پایش اقدامات درمانی دانشگاه، 
مدیریت و هدایت بیماران مبتلا به کووید ۱۹ نیازمند بستری استان را 
و  برنامه ریزی  با  شد:  یادآور  دارند،  عهده  بر  بیمارستان  نزدیکترین  به 
همراهی مراکز درمانی استان، تاکنون موردی از پذیرش نشدن بیماران 

مبتلا به کرونا گزارش نشده است.
مبتلا  بیماران  به  نحوه خدمات رسانی  اضافه کرد:  دانشگاه  معاون درمان 
به کرونا و دیگر بیماران در بیمارستان های زیرمجموعه دانشگاه به طور 

مستمر مورد پایش و ارزیابی قرار می گیرند.
سرعت  افزایش  علت  درباره   ،۱۹ کووید  کشوری  علمی  کمیته  عضو 

انتقال بیماری از نواحی جنوبی به قسمت میانی و شمالی استان نسبت به 
پیک پیشین، اعلام کرد: در روزهای اخیر در فارس شاهد افزایش قابل 
نوع  بالای  انتشار  از قدرت  نشان  به کرونا هستیم که  ابتلا  توجه موارد 

جهش یافته این ویروس، موسوم به »کرونای دلتا پلاس« دارد.
این مقام مسئول در دانشگاه با بیان اینکه سرعت انتشار کرونای جهش 
خواست  مردم  از  است،  پیشین  گونه های  از  بیشتر  مراتب  به  دلتا  یافته 
برای حفظ سلامتی خود و عزیزانشان بیش از پیش و با حساسیت بیشتری 

نکات بهداشتی را رعایت کنند.
آمادگی بیمارستان های معین کرونا برای بستری بیماران کرونایی

مشاور عالی معاون درمان با ارائه گزارشی از بیمارستان های معین کرونا، 
گفت: طی بازدیدهای روزانه و نشست با مسوولان بیمارستان های معین 
کرونا، نقاط قابل بهبود و قوت مراکز برای خدمات رسانی بهتر به بیماران 
مورد بررسی قرار گرفته تا بتوان خدمات را به بهترین شکل ممکن ارائه 

داد.
مجید اکبرزاده با توضیح اینکه بیمارستان های استان باید آمادگی افزایش 
ظرفیت های پذیرش و بستری بیماران مشکوک به کووید ۱۹ در صورت 
افزایش آمار ابتلا و بستری در روزهای آینده را داشته باشند، افزود: در 
حال حاضر دو هزار و ۴۷۶ تخت عادی و ۴۷۶ تخت ویژه بیمارستانی به 

بیماران مبتلا به کووید ۱۹ اختصاص داده شده است.
او توصیه کرد: شهروندان در صورت ابتلا به علایم مشکوک به کرونا، 
به سرعت به نزدیکترین مراکز منتخب درمان سرپایی )۱۶ ساعته( محل 
سکونت خود مراجعه کنند و در صورت تشخیص ارجاع به بیمارستان ها 
موقع  به  مراجعه  به  نسبت  است  لازم  کرونا،  ویژه  درمانی  مراکز  یا  و 

اقدام کنند.
به پزشک  مراجعه زودهنگام  تأکید کرد:  دانشگاه  مقام مسئول در  این 
کووید  بیماری  تشخیص  برای  علایم  بودن  شدید  صورت  در  خانواده 
نیاز و بر اساس تشخیص پزشک مراجعه  ۱۹ و پس از آن در صورت 
بیماران  موفق  درمان  در  اثرگذار  عوامل  مهمترین  از  بیمارستان ها،  به 

محسوب می شود.
مدیر امور بیماری ها و مراکز تشخیصی و درمانی نیز با اشاره به همراهی 
فرآیند  در  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  آموزشی  گروه های  و  اساتید 
پزشکان  و  اساتید  شد:  یادآور   ،۱۹ کووید  به  مبتلا  بیماران  درمان 
گروه های مختلف آموزشی در ویزیت و معاینه بیماران مبتلا به کرونا، 

همکاری مطلوبی با مجموعه دانشگاه دارند.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد؛

روابط عمومی اداره کل زندان های فارس 

مقام برتر کشوری را کسب کرد

نایب رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای شهر شیراز:

 رونمایی سامانه هوشمند تاکسیرانی تی ام اس 

مردادماه جاری

کارگران فارس در مقابل کرونا دلتا 

حفاظت می شوند
این  تولید آن در  از  اشاره پیشی گرفتن مصرف برق  با  استاندار فارس 
استان گفت: سرمایه گذاری در پست های برق، فارس را از پیک مصرف 

امسال عبور می دهد.
سرویس خبری: مریم زارع خفری

عنایت الله رحیمی در چهل و هشتمین نشست شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی استان فارس گفت: مصرف برق فارس از تولید برق 
آن پیشی گرفته به طوری که در زمان اوج مصرف حدود ۴۵۰۰ مگاوات 

برق نیاز داریم اما سقفی که برای ما تعیین شده ۲۸۸۰ مگاوات است.
وی ادامه داد: با توجه به گرمی هوا و روند مصرف برق، خاموشی ها ادامه 

دارد و حتی ممکن است تا ۲۰ روز دیگر هم ادامه داشته باشد.
رحیمی همچنین با اشاره به سامانه ای وزارت نیرو برای پرداخت خسارت 
ناشی از قطعی برق، گفت: مردم و صاحبان واحدهای تولیدی می توانند با 

مراجعه به این سامانه خسارت های خود دریافت کنند.
مدیریت مصرف برق، راهی برای کاهش خسارت ها

استاندار فارس تأکید کرد: ما برای حل مشکل خاموشی، نیازمند مدیریت 
مصرف برق هستیم و باید به گونه ای برنامه ریزی شود که خسارت های 
به حداقل برسد، همچنین برنامه خاموشی برق به واحدهای صنعتی اعلام 

شود.
نگیرد،  صورت  برق  مصرف  مدیریت  استان  در  اگر  وی  گفته  به 

دیسپاچینگ ملی برق را قطع خواهد کرد.
استاندار فارس اضافه کرد: بی شک توسعه اقتصادی نیازمند زیرساخت به 

ویژه انرژی است.
وی ادامه داد: فارس چهار پست برق مصوب مانند خنج، ارسنجان و اقلید، 
غدیر لامرد دارد که اگر بر روی آنها سرمایه گذاری شود و تولید در آن 

انجام گیرد، حداقل می توانیم بار پیک امسال را پاسخ دهیم.
استاندار فارس افزود: شرکت توانیر توانایی تأمین این سرمایه را ندارد و 
دولت باید فکر دیگری برای تأمین این پول داشته باشد، همچنین دولت 
متأسفانه اعتبارات خرید برق از بخش خصوصی را کمتر توانسته است 

تأمین کند.
رحیمی با تقدیر از همه صنعتگران و تولیدکنندگان استان فارس که در 
ایام سخت تحریم و کرونا جانانه پای کار بودند و نگذاشتند چرخ اقتصاد 
کشور از حرکت بایستد، گفت: ما در بعد تولید در قسمت هایی از قوانین، 

اجرای قوانین و نظارت بر قوانین مشکل داریم.
استاندار فارس همچنین اعلام کرد که ما از سرمایه گذاران در بخش تولید 

برق از انرژی خورشیدی حمایت می کنیم.
نیز در این  جعفر قادری نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی 
و  صنعتی  شهرک های  اصلی  مشکلات  از  یکی  را  برق  تأمین  جلسه 

واحدهای تولیدی فارس عنوان کرد.
فارس  در  زیرساخت ها  و  انرژی  تأمین  مسئله  اگر  کرد:  اضافه  وی 
دیگری  جاهای  در  و  ماند  نخواهند  این جا  در  سرمایه گذاران  نشود  حل 

سرمایه گذاری می کنند.
باره گفت: خاموشی های  این  نیز در  استان فارس  بازرگانی  اتاق  رئیس 
برق در روزهای حال و آینده چند علت عمده دارد که باید این بحران 

را به دور از هیجان های سیاسی ریشه یابی و برای آن راه حل پیدا کرد.
جمال رازقی شروع مشکلات را از سیاست تثبیت قیمت ها مصوبه مجلس 
قالب پنج ساله پنجم و ششم، واگذاری  نظام در  هفتم، سیاست های کلی 
بخش اعظمی از نیروگاه های برق، کاهش سرمایه گذاری دولتی در توسعه 

نیروگاه ها، قیمت گذاری دستوری و... عنوان کرد.
در  اصلی  دلایل  از  یکی  برق  اقتصاد  در  توازن  عدم  کرد:  اضافه  وی 
خاموشی برق در کشور است و صنعت برق چهار دهه است که برق را 
با ضرر می فروشد و همین موضوع نیز سبب می شود که بخش خصوصی 

میلی به سرمایه گذاری در این حوزه نداشته باشند.
بدون برق، تولید امکان پذیر نیست

در این نشست همچنین جمعی از تولیدکنندگان و صاحبان صنایع فارس 
واحدهای  در  برق  قطع  از  ناشی  مشکلات  بخشی  به  و  داشتند  حضور 

تولیدی خود اشاره کردند.
این فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان اعلام کردند که بدون برق امکان 
منوال  به همین  اگر وضعیت  نیست و  تولیدی  فعالیت و کار  هیچ گونه 
پیش رود واحدهای تولیدی استان تعطیل خواهند شد و هم اکنون نیز به 

خاطر قطعی برق خساراتی به آنها وارد شده است.
در این جلسه همچنین در بحث »بهره وری نیروی کار و سرمایه کشور« 
صحبت شد و موضوعاتی چون کم کردن فاصله تولید بالفعل و بالقوه، 
ضمن  آموزشی  دوره های  ارائه  جدید،  ماشین آلات  و  ابزار  از  استفاده 
خدمت کارکنان، افزایش مسئولیت و ایجاد رقابت کاری بیا افراد، تغییر 
به  پرداختی  میزان  تعیین  کارمزدی،  آن  تبدیل  و  مزد  پرداخت  روش 
از  نیاز صنعت  مورد  ماهر  نیروهای  تربیت  و صنفی،  منطقه ای  صورت 

طریق دانشگاه را موجب افزایش این بهره وری عنوان کردند.
*»قانون کار« یکی از عوامل اساسی کاهش بهره وری در کشور

از عوامل  »قانون کار« یکی  فارس گفت:  استان  بازرگانی  اتاق  رئیس 
اساسی در کاهش بهره وری نیروی کار و سرمایه در کشور است.

ادامه داد: سال های زیادی است که تغییر قانون کار روی زمین  رازقی 
مانده است اما به دلیل این که یک نفر تعیین کننده سیاست های وزارت 

کار در تمام ادوار و دولت هاست، این کار صورت نمی گیرد.
وی ادامه داد: قانون کار کشور مشکل دارد و همه هم این مشکلات را 
قبول دارند منتها هر موقع بحث تغییر آن پیش می آید، تعدادی را جلوی 
مجلس یا وزارت کار می آوردند و شعار می دهند و مسئولین نیز درنهایت 

از اعمال این تغییرات منصرف می شود.
شورای  مجلس  در  شیراز  نماینده  قادری  دکتر  از  کرد:  تأکید  رازقی 
و  کار  قانون  تغییر  برای  می خواهیم  استان  نمایندگان  دیگر  و  اسلامی 

قانون تأمین اجتماعی به ما کمک کنند.
نیز در این  جعفر قادری نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی 
باره گفت: قانون کار و تأمین اجتماعی کشور مشکلات جدی دارد و 

باید اصلاح شود.
کارهای  یک سری  از  باید  پروسه  یک  قانون  اصلاح  داد:  ادامه  وی 
پژوهشی و تحقیقات شروع شود و روی آن دقیق کار شود و تا مستندات 
و دلایل علمی وجود نداشته باشد با ارائه یک طرح ساده از طرف ما در 

مجلس این کار به سرانجام نمی رسد.
قادری ادامه داد: اگر چنین تحقیقاتی وجود دارد، می توان این تحقیقات 
را از طریق دولت پیگیری کرد و در قالب یک لایحه از طرف دولت و 
با پشتوانه بخش خصوصی در مجلس شورای اسلامی مطرح شود چون در 

این صورت می توان بهتر بحث تغییرات را اجرایی کرد.

پیشی گرفتن مصرف برق از تولید آن در فارس؛

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای 

اسلامی شهر شیراز:

ورزشکاران شیرازی مسابقات

 المپیک و پاراالمپیک ۲۰۲۱ پاداش می گیرند


